

<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: THE ARAB POTASH Date: 03-03-2021 09:27:45 AM Subject: Disclosure</p>	<p>السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: البوتاس العربية التاريخ: 03-03-2021 09:27:45 AM الموضوع: إفصاح</p>
<p>With reference to the Instructions of Issuing Companies Disclosure, Accounting and Auditing Standards. Kindly note that the Arab Potash Company (APC) shipped around (90) thousand tons of potash to its Chinese customer Sinochem Macao. The shipped quantities are part of the quantities specified under the agreement that was signed in 2020 between APC and Sinochem Macao. Noting that APC disclosed the details of the abovementioned agreement on May 19, 2020. Please find attached VPF letter # 368/21.</p>	<p>إشارة لتعليمات إفصاح الشركات المصدرة والمعايير المحاسبية ومعايير التدقيق ، يرجى العلم بأن شركة البوتاس العربية قامت بشحن حوالي (90) ألف طن من مادة البوتاس إلى عميلها في الصين شركة ساينوكيم مكاو الصينية. وتندرج هذه الكمية ضمن الكميات المتعاقد عليها بحسب الاتفاقية الموقعة في العام 2020 بين شركة البوتاس العربية وشركة ساينوكيم مكاو الصينية، والتي تم الإفصاح عنها بتاريخ 2020/05/19. مرفق كتاب نائب الرئيس التنفيذي الأول للمالية والخدمات المساندة رقم 21/368.</p>
<p>02-03-2021</p>	<p>02-03-2021</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Name: غدير داوود قاسم Position: Shareholders and Governance Officer</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. الاسم: غدير داوود قاسم المنصب: رئيس قسم المساهمين والحوكمة</p>